
Το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελλήνιου Συλλόγου 

Φυσικοθεραπευτών συνεδρίασε  το Σάββατο και την Κυριακή, 13 και 14 

Ιουλίου 2013.  

Στην συνεδρίαση αυτή, συμμετείχε ο Υπουργός Υγείας κ. Άδωνις 

Γεωργιάδης, μετά από πρόσκληση του Κ.Δ.Σ., με τον οποίο το Κ.Δ.Σ. είχε 

εκτεταμένο και ειλικρινή διάλογο για τις προτάσεις και τα αιτήματα του 

κλάδου, πάνω από μία (1) ώρα. 

Τα θέματα που τέθηκαν από  το Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. ήταν οι εξής: 

1. Πληρωμή των παρόχων υγείας του ΕΟΠΥΥ – φυσικοθεραπευτών 

εντός 60 ημερών 

2. Απόδοση της παρακράτησης του 10% του έτους 2012 μέχρι και 

τον Ιούνιο του 2013 

3. Καταβολή των ληξιπρόθεσμων οφειλών 

4. Σχέδιο Νόμου για claw back (άρθρο 97 και άρθρο 100) – 

τροποποιήσεις επί της ισχύς του και το οριζόντιο claw back 

5. Τροποποίηση του ΕΚΠΥ (άρθρο 14 και άρθρο 17-

Φυσικοθεραπείες-Ειδική Αγωγή) 

6. Δημιουργία ξεχωριστού ΚΑΕ για το εργαστήριο φυσικοθεραπείας 

7. Απόσυρση εντολής του ΕΟΠΥΥ για το tens, biofeedback και laser. 

8. Εφαρμογή του Π.Δ. 383/2002 για τα ΚΑΑ και επαναλειτουργία της 

Επιτροπής Αξιολόγησης των περιστατικών που πρέπει να 

παραπέμπονται στα ΚΑΑ 

9. Παραβατικές συμπεριφορές φυσικοθεραπευτών και έλεγχος από 

τον ΕΟΠΥΥ 

10. Αύξηση της κατ’ οίκον επίσκεψης 

11. Ενιαίο παραπεμπτικό φυσικοθεραπείας και κατάργηση της 

θεώρησης από τον ελεγκτή ιατρό 

12. Καταβολή επιδόματος ανθυγιεινής εργασίας στους 

φυσικοθεραπευτές σε νοσοκομεία, κ.α. 

13. Αναμόρφωση των Οργανισμών των Νοσοκομείων και Τμήμα 

Φυσικοθεραπείας με Προϊστάμενο φυσικοθεραπευτή 

14. Εργαζόμενοι φυσικοθεραπευτές στις δομές του ΕΟΠΥΥ για κατ’ 

οίκον θεραπείες  



15. Εργαζόμενοι φυσικοθεραπευτές-εκπαιδευτικοί στην 

Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση 

16. Τροπολογίες επί θεσμικών θεμάτων και επί του ιδρυτικού νόμου 

3599/2013 

17. Μέτρα για την αντιμετώπιση της ανεργίας  

 

Ο Υπουργός, μας ενημέρωσε για το ποια είναι τα σημερινά δεδομένα 

και μας ζήτησε να του θέσουμε ρεαλιστικούς στόχους, στους οποίους 

θα μπορεί και ο ίδιος να ανταποκριθεί. Το Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. ανέφερε 

στον Υπουργό ότι με σωστή διαχείριση των ποσών που δαπανούνται για 

την Υγεία, αλλά συγκεκριμένα και για την φυσικοθεραπεία, θα 

μπορέσουν να εξασφαλιστούν πόροι. 

Συγκεκριμένα μας ανέφερε τα εξής: 

1. Οι καταθέσεις των παραπεμπτικών εντός 20 ημερών από τη λήξη 

του μήνα θα ισχύσει από την ημέρα ψήφισης του Νόμου και όχι 

αναδρομικά. Επίσης, η Ηγεσία του Υπουργείου Υγείας ζήτησε το 

claw back να γίνει σε ετήσια βάση, αλλά μέχρι στιγμής το 

Υπουργείο Οικονομικών επιμένει στην εξάμηνη εφαρμογή του 

μέτρου. Τέλος, γενικά για το claw back, υπάρχει η σκέψη να μην 

εφαρμοστεί οριζόντια στους παρόχους. 

2. Για το θέμα των τρεχουσών πληρωμών θεωρεί ότι το διάστημα 

πληρωμής των φυσικοθεραπευτών είναι μεγάλο και θα πρέπει να 

γίνει προσπάθεια από τον ΕΟΠΥΥ για συντόμευση του χρόνου 

αποπληρωμής, με στόχο τις 60 ημέρες, όπως αναφέρει ο σχετικός 

νόμος. Για τις ληξιπρόθεσμες οφειλές, μας ενημέρωσε ότι άμεσα 

θα προχωρήσει η πληρωμή τους. 

3. Για τη χορήγηση του ανθυγιεινού επιδόματος στους 

φυσικοθεραπευτές, ήταν καταρχήν θετικός για την επίλυσή του.  

4. Για τα θεσμικά ζητήματα του κλάδου, μας παρέπεμψε στον ειδικό 

του Σύμβουλο, με την πρόταση να τα επεξεργαστούμε από 

κοινού, και με την Νομική Υπηρεσία του Υπουργείου Υγείας, με 

στόχο την επίλυσή τους. 

5. Όσον αφορά για τους εργαζόμενους των δομών του ΕΟΠΥΥ, ο 

Υπουργός μας ανέφερε ότι δεν είναι στις προθέσεις του 



Υπουργείου Υγείας να κλείσουν αυτές οι δομές. Για τους 

εργαζόμενους της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, μας ενημέρωσε 

ότι όσοι συνάδελφοι δεν απορροφηθούν από το Υπουργείο 

Παιδείας, υπάρχει η θέληση να καλύψουν κενές οργανικές θέσεις 

στις δομές του Υπουργείου Υγείας. 

Ο Υπουργός Υγείας ανέφερε στο Κ.Δ.Σ. του Π.Σ.Φ. ότι ο διάλογος θα 

συνεχιστεί, σε κλίμα καλής συνεργασίας. 

 

 


